
B~squet 3x3 al Ca'rrer
Exit de participació

en la seua 8a edic'ió

Dia del Medi Ambient
El CP Francesc Catalan

visita els abocadors

Sombrero, ay' mi sombrero!: Paco Flos ~gafa
un 'calentó d'estiu' i l'arremet contra La Veu
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~ ~ ~ PRESENTACiÓ ~ ~ ~

CARXOFA: pujadeta d'estiu, per a Ximo Bel, president
de la nova publicació setmanal, Castelló Nord.
Benvinguts al panorama periodístic local en valencià.

La pàgina de F/os

PANISSOLA: rasposa i enganxosa, a l'al
calde Mundo, per deixar, com vulgarment es

diu, amb el cul a l'aire, a la seua nova regidora de
Benestar Social. Sabia de tota la problemàtica que
patia el geriàtric i no li diu res. Per a rentar la cara, ara,
ens surt que ha concertat 150 places a la Ciutat Sènior.
Si senyor, pagant, cantat. Poca vergonya.

AI regidor Francisco Flos li ha sor
tit un tic mediàtic. A l'exregidor de
Cultura llavors, i ara una altra vega
da, i també responsable de les Obres
Públiques -i del bon estat de les
mateixes suposem- se li ha acudit
marcar el ritme de la informació. Ser
ell qui decideix a què es dedica una
pàgina, una portada o una fotografia.
Aquesta circumstància pot haver sor
git de totes aquelles noticies passa
des i fotografies publicades on sortia
d'allò més be quan era el responsa
ble de l'àrea de cultura i el Partit
Popular tenia la cojuntura favorable.
Ara les coses han canviat i fins i tot la
platja amb bandera blava se'ls va
omplir de merda. I sembla que no va
encaixar be les crítiques.

Ara és ell qui exigeix "una portada
o una pàgina", com si fora la Pantoja!.
AI menys des de La Veu, considerem
les exigències i les insinuacions fetes
cap als setmanaris de ser mitjans poc
democràtics d'una intromissió inad-'
missible a la nostra feina. El que és

..noticia, és noticia, i el desviament
d'unes canonades té la importància
que té i nosaltres li dediquem la pàgi
na 11. Paco Flos a més cobra per fer
la seua feina correctament i hauria de
saber que l'exercici de la política
comporta també crítiques per la ges
tió o inacció i que la llibertat d'expres
sió és un dret fonamental i necessari.
Senyor Flos aquí té la seua pàgina i
el seu moment de glòria.

437
DES DEL 18 D.'AGOST I

. DE 1995

MISCEL·LÀNIA

La regidora del Bloc i
anterior responsable de
Benestar Social, Maria
Josep Arayo, dedica una
carta a Ana Febrer

SENYORA GARCIA

Carta del lector que ana·
litza amb profusitat els
continguts de la darrera
Veu de Benicarló publica
da

EL TEMA

La platja de la Mar Xica
es troba en un estat
deplorable. És un dels
temes recurrent que es
denuncien cada estiu

EDITORIAL
El regidor Francisco Flos
ha demanat als setmana·
ris locals que dediquen
una pàgina al desviament
del col'/ector de pluvials

MEDI AMBIENT

Els compostos orgànics
persistents (COP) cen·
tren l'anàlisi d'aquesta
setmana del professor de
biologia i geologia Pere
Bausà

RELIGiÓ

La Fundació La Llum de
les Imatges organitza un
concurs de fotografia
amb motiu de la propera
exposició al Maestrat

PATRIMONI

Acaba el Fòrum del pro
jecte Equal Accord cen
trat en la immigració
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Més problemes d'infrastructures

Ara, li toca el torn,
a la~ar~ica

Un any més i des de l'any 2000, la Mar Xica segueix tenint un aspecte deplorable de cara a l'estiu

~
només dues setmanes per

~ l'i~ici. de la temporada alta
d estiu, es moment d'exami
nar com es presenta

aquesta per a la nostra ciutat i en
especial per a les nostres platges.
Enguany les coses no són molt dife
rents llevat d'alguns detalls. Així la
Caracola continua tenint la bandera
blava que va aconseguir l'any pas
sat, mentre que el Morrongo i això si
que és nou ha perdut la que obtenia
cada estiu per culpa dels vessa
ments de fecals que es van produir
l'any passat i les obres del col, lector
de pluvials que s'han estat executant
al llarg de les darreres setmanes.
També s'ha trobat una situació ben
nova la platja del Gurugú, concreta
ment s'ha trobat en el col· lector que
abans atresorava la platja del
Morrongo, com que allí no es banya
tanta gent potser es note menys...
De totes formes la que escriu un cop
més la història de sempre, la que
veu que les coses no canvien es la
platja del litoral nord, la Marxica una
de les que actualment tenen més
demanda per part dels benicarlan
dos encara que alguns no se'n
hagen donat compte. La tranquiHitat
i l'absència de públic conforme
passa al Morrongo són sens dubte
dos dels factors que hi contribueixen.
El cas es que la zona pràcticament
verge ha de veure com cada any
amb els temporals i de les inunda
cions els carrers es queden tallats,
les aigües s'acumulen tocant la plat
ja, les dutxes queden literalment
arrencades i la mar es menja part del
carrer. Enguany, la història no ha
estat diferent. Però com cada any
durant les setmanes anteriors de l'a
rribada de l'estiu la brigada s'ha
posat ja mans a l'obra per tal d'a
rranjar totes aquestes deficiències.
Així aquest dimecres s'iniciaven els
treballs per ta d'extraure l'aigua que
havia quedat estancada entre la des-

embocadura del riu i la pròpia mar i
en els propers dies l'activitat conti
nuarà amb accions més lluïdes rela
tives al camí. Un camí que hem vist
fer-se estret arran l'entrada de la mar
dificultant de forma destacada el pas
de vehicles, tot fent que el pas de
dos vehicles en sentits diferents es
convertira en una quimera.
Segons explicava el regidor d'obres i
serveis Francisco Flos, des de l'ajun
tament es pretén posar solució, al
menys de forma provisional a la
situació d'aquest vial de cara a "es
tiu. En aquest sentit, aquesta setma
na pròxima s'iniciaran les obres d'a
rranjament del tram que va des del
creuament del riu fins la cantonada
del bar. Així s'ampliarà el camí en
dos o tres metres mitjançant l'aboca
ment de terra de manera que "s
puga guanyar terrenya la mar i per
metre que els cotxes puguen apar
car millo~'. Aquesta és una de les
carències que són més sovint
denunciades pels banyistes de la
plalja però també pels esportistes
que han fet d'aquell passeig com al
zona habitual per fer el seu exercici

diari o per aquells que simplement
trien l'establiment ubicat allí com el
seu local d'oci per les nits.
Malgrat tot, la manca d'espai per cir
cular, per aparcar o simplement per
caminar per part dels vianants no és
l'únic problema de la zona. No són
pocs els que s'han queixat del siste
ma d'enllumenat, que consideren
deficient per una àrea amb tant de
tràfec com és aquella. En aquest
sentit, Flos ja ha anunciat que per
part de la seua regidoria es compro
varà que hi haja la il·luminació perti
nent i que totes les llums funcionen
com és degut. A més, es revisarà
l'estat de les dutxes, un dels aspec
tes que va patir més desperfectes en
els darrers temporals.
Segons Flos tot ha d'estar en perfec
tes condicions abans de 1'1 de juliol,
data en la que es preveu posar en
marxa el servei de vigilància de la
Creu roja a les platges de la
Caracola i la Marxica, ja que uns
dies abans, el 18 de juny més con
cretament aquest servei arrancarà al
Morrongo.
Aquestes són però solucions provi-
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~ ~ ~ EL TEMA ~ ~ ~

...continuen els pegats
sionals, perquè segons ha advertit
el regidor de pavimentar el camí res
de res... de moment ens haurem de
conformar en abocar sorra a la
zona. Tot fins que es pose en marxa
el PAl pertinent. Un raonament que
no entenen ni els usuaris ni els
veïns de la zona i es que per què
esperar a que la zona se desenvo
lupe en base a la iniciativa privada?
Per què no és l'ajuntament el que
impulsa aquests canvis? AI cap i a
la fi per a que paguen els impostos
els contribuents?

Ara, ja no caldrà fer una pista de 4x4 per a festes, la pròpia carretera podrà fer eixa funció

Fòrum sobre la immigració
text REDACCiÓ

I] n aquest fòrum, desen
volupat a Benicarló els
dies 3 i 4 de juny, han
participat més de cent

professionals dels serveis socials
municipals, representants d'ONG,
professors universitaris i associa
cions d'immigrants de la nostra
província, a més a més de repre
sentants d'experiències d'altres
llocs de l'estat com Tortosa,
Barcelona, València, Múrcia i
Madrid.

En les jornades, organitzades
pel Projecte Accord, dins la
Iniciativa Europea Equal, s'ha
analitzat el fenomen de la immi
gració des de quatre perspecti
ves: laboral, educativa, soci0

sanitària i jurídico-administrativa.
L'encontre va comptar amb la

presència de Ximo García Roca,
gerent del CEIM (Centre d'Estudis
per la Integració Social i la
Formació dels Immigrants) el qual
va fer referència a la confusió i les
dificultats produïdes per les conti
nues reformes de la Llei
d'Estrangeria en tres anys. En un
altre sentit va fer un reclam a la

tolerància i a evitar la "invisibilitat"
d'aquestes persones, reflexionant
que mentre només es considere
la immigració en el moment de
l'entrada sense tenir en comte
com aspectes centrals l'eixida
dels països d'origen, l'estada en
el país d'acollida i el possible
retorn, hauríem de parlar d'es
trangeria i no d'immigració.

Finalment, el Fòrum de la
Immigració, es va clausurar amb
l'acord de la necessitat de més
recursos, materials i humans, per

atendre aquest col· lectiu en els
diversos àmbits, amb la proposta
de creació de taules de negocia
ció entre empresaris i agents
socials com a forma de millorar
l'ocupabilitat d'aquest col·lectiu
així com la creació d'una figura
d'intermediari per tutelar al futur
treballador i aconseguir la sensibi
lització de la patronal en la crea
ció d'estructures d'inserció labo
ral.

••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••

laveUdebenicarlo



~ ~ ~ CULTURA ... ... ... .

Els dies gloriosos

17 - IV - 2004
Veig "Héroe por accidente"

de Stephen Frears, rodada el
1992, pertany a l'etapa en què el
director anglès que millor ha
contat en cinema la Gran
Bretanya de M. Tbatcher, va ser
contractat a Hollywood. La
peHícula protagonitzada per
tres estrelles de luxe Dustin
Hoffman, Geena Davis i Andy
García, ens conta la història de
com un petit delinqüent es veu
abocat a salvar els passatgers
d'un avió accidentat casualment
davant d'ell, en el qual viatja
una famosa reportera de realitys
sltows, aquesta cerca qui ha
estat el seu salvador i la cadena
ofereix una recompensa d'un
milió de dòlars a l'anònim heroi
per ser entrevistat en el progra-
ma. Un pobre rodamón suplanta la identitat del salva
dor, mentre l'autèntic és a la presó, i acaba convertit en
un heroi nacional.

La pel'Hcula hereta l'esperit dels grans mestres de la
comèdia americana, Billy Wilder o Frank Capra. Una
certa forma de periodisme queda cruelment retratada,
el director de la televisió ens recorda el Walter Mattau
de "Primera Plana", interessat en captar la notícia
sense cap mena de sentiment humà, la primera apari
ció de la reportera que encarna Geena Davis és entre
vistant a un suïcida que va a llançar-se des de dalt d'un
gratacels, el càmera que l'acompanya celebra haver
retratat molt bé la seua caiguda. Un tipus de periodis
me que la Davis retrata molt bé amb motiu d'baver-se
li atorgat un premi, és com una ceba a la que se li van
llevant les successives capes fins que no queda res, diu
mentre unes grosses llàgrimes cauen dels seus ulls.

Dia de la Dansa

rn enicarló va celebrar dissabte el dia interna
cional de la dansa. Aquesta commemoració

• va tindre lloc a la placeta dels bous de la ciu
tat. Allí al voltant d'un centenar de persones

van poder veure com les alumnes de l'acadèmia de
Ballet Lupe portaven a terme una exhibició de ballet i
balls que ensenyen a l'escola.

Finalment també el personatge
que encarna Dustin Hoffman li
diu al seu fill, "mai no et cregues
el que diu la televisió".' La
pel'HcuIa va fracassar als
EE.UU. segurament els especta
dors van preferir els realitys de
veritat.

26 -V - 2004
De vegades els periòdics por

ten notícies aparentment con
tradictòries, avui per exem ple,
podem llegir que els expresi
dents Jordi Pujol i Felipe
Gonzalez, participen a Manresa
en unes jornades d'economia
juntament amb prestigiosos eco
nomistes liberals, i ens advertei·
xen que l'estat del benestar està
en perill, un estat del benestar
que per aquests contorns no

hem fet altra cosa que ensumar-lo de lluny, i que no
arriba ni al garró a la majoria de països de la vella
Europa. D'altra banda puc llegir que el ministre de
defensa José Bono, informa que Espanya ha gastat en
l'operació d'Irak més de 369 milions d'euros, Ja qual
cosa és justificada pel exministre Cañete, aquell que
feia les coses por cañetes, afirmant que l'estat tenia
superàvit i s'ho podia permetre, no només això, la
Generalitat Valenciana té el 20% de les accions de
Terra Mítica, una empresa en suspensió de pagaments
i que s'ha presentat com a inviable des d'un bon
començament. ¿Quina classe de gent ens governa, que
no saben fer allò que faria qualsevol bon pare i qualse
vol bona mare de família? Primer cobrir les necessitats
més bàsiques i després ja vindran els luxes superflus.

Josep Manuel San Abdón
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Senyora Garcia
Això és el que vaig saber llegir en l'anterior número de la seua revista, el 436

text EL LECTOR

IJ
m fa la sensació que allò
que es tracta al tema de la
setmana és més important
del que ens imaginem i, el

que és piljor, molta gent no en som
conscients. Es podria dir que és el
típic assumpte del qual ningú no
se'n preocupa fins que gairebé
comença a sentir que potser en
algun moment en pot fer ús. Per
això no li acabo de veure la justifica
ció de l'aparent despreocupació del
nostre alcalde envers tot allò que
envolta el centre geriàtric. La nova
regidora de benestar social diu que
ella no se'n sabia res, que tot s'ho ha
trobat fet i que no sap ni el pressu
post que té perquè és una cosa que
van negociar els altres, com si ella
no hagués estat el dia que es van
aprovar els comptes municipals.
Una vegada més, la inqüestionable
habilitat de Mundo per socarrar regi
dors ha quedat ben demostrada en
no sortir al pas de res i no tirar-li una
maneta a la seua regidora. Clar, ell
està massa ocupat perquè ha de
carregar al seu cotxe els tres-cents
mil euros que encara no han arribat
des de la Generalitat i que pal'liarien
els problemes de personal que
pateix el geriàtric. Segurament
encara no els ha acabat de comptar,
sobretot si són nous, ja que s'en
ganxen i t'has de mullar els dits amb
la llengua per tal de no embolicar-te.
Jo estic ben convençut que les con
verses amb qui siga ja estan tanca
des des de fa temps i ara només cal
que algú amb personalitat es faça
càrrec de dur-los al seu destí. Ben
segur que ara ja ha arribat el desitjat
moment, més encara tenint en
compte que ara manen els seus i
que les medalles són una cosa que
llueix molt. És fantàstic, de moment
envia a la regidora a la roda de
premsa a donar la cara i, si algun dia
el capriciós destí vol que s'aprove
l'aparaulada subvenció, allà anirà
ell, a primera fila, a sortir a la foto i a
posar-se la medalla. Medalles i més

medalles. Les bastonades i les
cares roges que siguen per als
altres. Però pensant pensant em
penso que ja sé per què sembla que
a Mundo presumptament no li preo
cupa massa aquest tema de les
residències d'ancians i que està
relacionat amb la presumpta pensió
de jubilació que s'està treballant
amb les cotitzacions que paguem
entre tots als diputats autonòmics i
que deuen estar una mica per dalt
del salari mínim interprofessional.
Quan han de patir els nostres polí
tics! Sempre votant, sempre viatjant.

Estic totalment d'acord amb l'opi
nió de la seua revista sobre la visita
guiada a la casa del carrer Santa
Càndida. No hi ha dubte que seria
millor viure el patrimoni etnològic
local sobre el terreny i no entre murs
o amb fotografies i dibuixos. Com
que una vegada vaig llegir en una
entrevista que va aparéixer al seu
setmanari que el cronista oficial no
coneixia l'existència de La Veu i que
no l'havia llegida mai, aprofitaré per
llançar una pregunta per veure si
algú me la pot contestar. Hi ha un
nomenament oficial de cronista de
Benicarló? En cas afirmatiu, hi va
haver més candidats? Com veu,
senyora meua, jo li ajudo a fer
amics, però no es preocupe perquè
aquesta revista no la llegeix ningú.

San Abdón ens presenta un altre
llibre relacionat amb el món del cine
ma. Un recorregut per la vida del
magnífic actor, escriptor i director
Fernan Gómez. Possiblement
aquest home siga recordat pels que
només veuen la part frívola de les
coses, per aquella escatològica
frase que va proferir una vegada
davant les càmeres de la televisió i
que li va servir per guanyar-se fama
de rondinaire i remugador.
Afortunadament, el temps posa
tothom al seu lloc.

Encara no hem arribat a l'estiu i ja
comença l'espectacle faller. No
entenc que la reina de les festes
siga nomenada un parell de mesos
abans del començament i la no-se-

què de les falles es conega amb nou
mesos d'antelació. Desmesurat
afany de protagonisme?

Pere Bausà continua amb la inte
ressant sèrie d'articles sobre l'alter
nativa al PHN. M'ho he llegit tot i he
constatat la utilització política de l'ai
gua per part del Pp i la poca volun
tat dels presumptes beneficiats per
l'arribada de l'aigua de fer-ne un ús
racional. Volen aigua i prou, i si la
paguen els altres, millor.

Després de llegir la crònica del
darrer ple, he pensat que ja era hora
que arribara aire fresc a l'ajunta
ment. És democràticament gratifi
cant veure com el Pp, després de
dotze anys de corró intransigent, les
passa canutes i ha d'aguantar totes
les coses que li diu l'oposició. Ja era
hora que algú fiscalitzés l'alcalde i
les seues converses amb alts
càrrecs de l'administració, que se li
posen objectius, com a les empre
ses. També està bé que es puga
demostrar amb papers a la mà que
els regidor també diuen alguna
mentideta de tant en tant i que cons
te en acta. Quina legislatura més
divertida que es presenta.

L'únic article d'opinió de la setma
na el signa Robes, el repartidor d'es
topa. No veig ni Tolito, ni Samaruc,
ni el comic del Xavi Burriel. Espero
que tomen aviat.

Tres pàgines d'esports. Dic tres
perquè els del futbol segueixen des
variant sense res a dir ni a contar.
Senyora meua, done'ls vacances de
les de veritat, a vore si es reciclen.

L'ESPIFIADA DE LA SETMANA.
Fa un parell o tres d'anys La Veu va
ser la revista oficial del campionat
tres per tres de bàsquet. Enguany,
seguint amb la línia de despropòsits
de la seua publicació liquiden el
tema amb una lacònica nota de
premsa d'Àlex Gozalbo.
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~ ~ ~ OPINiÓ ......

Rodalies de premsa Café amb el Bloc
u

Fitxa técnica:
Convoca el Bloc. Cinc de la tarde.
Parador de Turisme de Benicarló.
Estupendes butaques i ambient familiar.
Cambrer calb, exquisit, molt educat
Cares de son. Moltes televisions. Una
nova, d'Orpesa, que ha obert correspon
salia a Benicarló. Les ràdios de sempre i
la premsa de Castelló. Falta el nou
corresponsal de "El Mundo". Alguna
escuma amb anagrama de les que es
posen als micròfons hauria de passar per
la rentadora. El de sempre, s'ha deixat la
cinta. Un altre, el bolígraf. El atent cam
brer sol.luciona lo del boiígraf. El de la
cinta va a casa a buscar-la, impasse que
s'aprofita, tal com manen els preceptes
de l'ofici, per parlar mal de l'interfecte.
Entradeta:
Els regidors del Bloc conviden a caie. Els
redactors locals i comarcals aguantem el
que sigui a canvi d'un bon sopar. Això no
és desvetllar cap secret Tal com estan els
sous, s'explica i es comprén. Si hi ha
marisc, fins i tot assentirem amb el cap
mentre fingim prestar concentrada aten
ció a les paraules del governatiu convida
dor, generalment referides a les seves ges
tions i miracles. Si a més hi ha Rioja o

qualsevol altre bon caldo Ibèric, és per
mesa alguna efervescència tal com con
vidar a tabac, assajar cert gest dïntimi
tat amb el convocant o suggerir alguna
idea de gestió generalment desgavellada.
Aquest extrem sol comportar una penosa
penitència: si al gerifalte en qüestió li ha
agradat l'espés plantejament, insistirà en
cridar-nos al mòbil demanant algun acla
riment o esmena. Però un caie no dóna
per a tant, i més si els redactors són con
vocats a l'hora de la migdiada, costum de
profund arrelament entre les hosts locals
dels mitjans. La gent de l'ofici no estava
per a falòries. En canvi als del Bloc se'ls
va veure animats i convincents. Es nota
que aquests xicots dormen a gust
Sembla que per fi plantegen una oposició
rigorosa, després del paper de comparsa
que han reconegut jugar en els mesos que
ha durat el seu festeig inconvenient amb
els pepés.
Cos:
Guzman va arramblar contra Flos,
pobret meu, perquè ara resulta que el
museu del Convent trigarà un any en
obrir-se, quan l'actual regidor de cultura
havia anunciat que la instaHació estaria
llesta a finals d"estiu per a ús i gaudiment

de la ciutadania. Sembla que un museu
-<Iiuen els del Bloc- exigeix un planteja
ment rigorós i comporta unes despeses
amb les quals no s'havia contat A més
subratllen que sense una coHecció que
guardar, no cap parlar de museu. Tot
això ho va explicar Guzman amb argu
ments de pes. Diu J.L. que ell havia avi
sat i que Flos va reconèixer la situació a
l'última comissió de Cultura. Guzman ho
va explicar amb to de "quanta raó
teniem.....
Tancament:
Com entre la meva primera col.laboració
a les pagines d'aquest pamflet que teniu
a les mans i la següent, ha de mitjar un
sopar pagat per la direcció, se m'ha aca
bat la tinta. Ves per on. Tots tenim un
preu. Per cert, hi ha un de la premsa que
sempre que demana caie amb gel, ho
vessa sobre la taula al bolcar el contingut
de la tassa en el got, -en el millor dels
casos-, o sobre- els meus pantalons en el
pitjor. És l'última vegada que em sento al
seu costat A més, ronca. En tonalitats
majors.

Bernat Carranza

r

'* * *'
* '*

* '*
* *

* *
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Resposta a la regidora de
Benestar Social

ni
n relació a les declaracions fetes per l'actual
regidora de Benestar Social de l'Ajuntament
de Benicarló, Sra. Ana Febrer, voldria fer les
següents observacions:

L'actual regidora està reconeixent públicament que
desconeixia la situació en què es troba el personal
sanitari del Centre Geriàtric, (i interpreto que tampoc
sap res de la resta de personal no només del geriàtric
sinó de tot l'Organisme Autònom de Centres Socials
Especialitats-OACSE).

Des de principi de legislatura ha sigut un tema recu
rrent en les reunions del Consell de Gerència de
l'Organisme i també de la Junta Rectora. M'he cansat
d'explicar que calia invertir en personal i en
instal·lacions i efectivament, l'increment en les parti
des de personal enguany és significatiu encara que no
suficient.

¿És que la representant del pp a l'OACSE no expli
ca res al seu grup municipal?

¿És que ni el Sr. Pac ni el mateix Sr. alcalde no li
han explicat res? Perquè ells sí que estan al cas. Jo
mateixa he parlat amb ells d'aquests temes en repeti
des ocasions. Sense traure resultats, moltes prome-
ses sí, però resultats cap ni un. .'

El PP ens demostra així que, efectivament, entre
ells no es conten res, que cadascú va a la seua.

Per cert, el Sr. Pac es va comprometre a injectar
una important quantitat econòmica per a l'OACSE
amb part de romanents de tresoreria. Ja veurem si

Un total de 28 policies procedents de Morella,
Vinaròs, Peníscola i Benicarló han estat participant els
darrers dies en un curset de formació celebrat a
Benicarló. Es tractava d'un curs homologat per
l'Institut Valencià de la seguretat pública imparteix els
protocols d'actuació de la policia local, és a dir, tenia
com a objectiu assessorar als agents sobre com actuar
en els atestats de trànsit, seguretat vial o com elaborar
parts d'accident entre d'altres aspectes.

D'aquesta manera, s'intenta que incorporen matè
ries d'actualitat i que siguen el més pràctics possible.EI
reciclatge i la formació continuada dels policies és un
aspecte fonamental.

se'n recorda.
El geriàtric de Benicarló no pot esperar més falses

promeses de subvencions. Ja fa molt mesos li vaig dir
al Sr. Mundo que preguntara per la subvenció, i que si
no ens la donaven que ho digueren, que demanaríem
un crèdit però que les obres s'havien de fer.

Però sobretot m'indigna que al Ple del passat mes
de maig, el Sr. Alcalde diga, tan panxacontent com és
ell, que tots tranquils, que no ens cal patir, que ha
negociat 150 places a la ciutat sènior. Però com és
possible que diga aquestes coses amb tanta lleugere
sa?

¿Com és possible que es compre una campana
nova per a la cuina al mes de desembre i que estiga
6 mesos al pati del centre sense col·locar-se perquè...
que si ara la brigada no pot, que si ara vindrà una
empresa, que si ara tornarà a vindre la brigada... en fi,
una mostra més de la descoordinació entre els regi
dors de l'Ajuntament de Benicarló.

Sra. Febrer, recorde que de treballadors en plantilla
són 83 i estan pendents de la revisió dels convenis
laboral i que vosté mateixa em va dir que encara estic
jo a la mesa negociadora ¿no ha pensat de convocar
un Consell extraordinari, substituir-me i tirar endavant
les negociacions?

M. Josep Arayo Solà
Regidoria del BLOC
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Dia Internacional del Medi
Ambient: Recicla l'Escola

11
a setmana passada la
nostra escola ha cele
brat una any més el Dia
Internacional del Medi

Ambient (5 de juny) per aquest
motiu aprofitant el Projecte
d'Educació Ambiental "Recicla
l'Escola" que hem començat
enguany, vam fer dues sortides
per conscienciar-nos de la proble
màtica dels Residus Sòlids
Urbans.

El dijous 3 de juny els alumnes
més grans de l'escola vam pujar
primer a l'Abocador Municipal per
observar com es "tracte" el fem
que diàriament produïm les per
sones, així vam vore com s'amun
teguen a l'aire lliure i sense cap
selecció les escombraries per a
després tapar-les amb terra,
encara que també es podia vore
com sortien els líquids que conta
minen l'aigua soterraria

Després caminant vam anar a
visitar l'Ecoparc del camí Moliners

per vore com allí també es deixen
sense cap tractament ni separa
ció els residus de fabriques,
enderrocs, jardineria, etc.

A continuació caminant pel
camí de sant Mateu vam arribar al

Punt Verd de Benicarló, on ens
van ensenyar com allí si que es
recullen residus d'una manera
més selectiva: vidre, cartons
grans, fluorescents, bateries,
mobles, olis, etc. El que no ens va
quedar molt clar es el que feien
després amb ells.

Finalment van anar al magat
zem de FCC on ens van mostrar
com treballava el camió que fa la
recollida del fem dipositat en con
tenidors i com el descarrega a l'a
bocador municipal.

El divendres 4 de juny aquesta
mateixa sortida la vam fer els
companys més menuts de l'esco
la, encara que ells no van anar a
l'abocador municipal.

Alumnes de 5è d'EP
Francesc Catalan
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COP: ElperiRsilenciós (1)

....
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Pere Bausà

socianat de metil que esdevingué cianur. AI tercer dia ja
havien mort unes 8000 persones i, actualmen~ hi ha uns
150.000 malalts crònics. La Union Carabide desaparegué

com empresa i els afectats encara no han
rebut les indemnitzacions que en justícia els
pertoquen. L'any 1976, a Seveso (Itàlia),
s'escaparen a l'atmosfera de mig a tres qui
los de dioxines, subproductes industrials
altament tòxics, d'una planta de la multina
cional Roche. El núvol va contaminar greu
ment el sòl de 1800 hectàrees, van morir
73000 animals domèstics, es van evacuar
7300 persones i el valor dels danys fou de
300 milions de francs suïssos. S'ha detec
tat un increment en la freqüència de càncers
a la població afectada. La normativa euro
pea que regula l'emissió de dioxines es
denomina Directiva Seveso en el seu honor.
L'any 1992, a la comarca de l'Alcoià, 6 per
sones van morir i 72 més van sofrir greus
lesions a conseqüència de l'anomenat sín
drome Ardistyl. Vuit empreses es dedicaven
a l'estampació de teixits amb pistoles pneu
màtiques (aerografia). Per a netejar les
.taques de pintura sobre la tela, s'utilitzava
com a dissolvent el triC!oroetà, prohíbit mun
dialment a partir de 1995 per ser responsa
ble de gran nombre de morts.

Els accidents de la indústria química són
esdeveniments greus però localitzats en el
temps i en l'espai. En canvi els COP els tro

bem a tots els llocs del planeta i formant part dels éssers
vius. No és necessari que visquem al costat d'un complex
químic. Tota la humanitat, des del naixement fins la mort,
estem en contacte amb substàncies tòxics de síntesi. Els
trobem en nivells significatius en llocs "verges" d'activitat
contaminant com l'Àrtic o l'alta muntanya. Els COP s'incor
poren a les cadenes alimentàries dels ecosistemes i es van
concentrant en el nivells superiors per un procés nomenat
"bioacumulació". A ecosistemes aquàtics, com el del gràfic,
s'han trobat concentracions de DDT creixents: a l'aigua i a
les algues 3 milionèsimes de mil·ligram per litre (mg/l), a un
peix menut 0,5 mg/I, a un peix gran 5 mg/I i a l'au pescado
ra 25 mg/I. La bioacumulació ha concentrat el DDT a l'au vuit
milions de vegades. L'au consumeix molts peixos camívors,
que mengen molts peixos herbívors, que mengen moltes
algues. Els COP, com el DDT, s'acumulen i persisteixen als
teixits greixosos dels animals perquè són solubles i no es
degraden fàcilment a l'organisme.

Baixes concentracions dels COP al medi poden produir
alts nivells als animals depredadors situats al cim de les
cadenes alimentàries. Cal assenyalar que aquesta és la ubi
cació que ocupa l'espècie humana.

: ..

Al~es

.~
fil'

I] ls compostos orgànics persistents (COP) són un
gran nombre de substàncies sintètiques, produï
des per activitats humanes i que no existeixen a la
natura. S'utilitzen com pes-

ticides, materials ignífugs... ; alguns
d'ells, com les dioxines i els furans,
són subproductes no desiljats de
determinats processos industrials'CaRtÏwmf"
Són compostos molt estables, difícil
ment degradables pels organismes o
per processos abiòtics. Molts COP
tenen efectes pemiciosos sobre els
éssers vius.

Recentmen~ l'organització ecolo
gista VVorld VVild Found 0fWVF) 
Adena a l'Estat espanyol- ha donat a
conèixer els resultats d'un estudi més
important d'Europa sobre la presèn
cia de COP perillosos a la sang
humana. S'ha analitzat la sang de 47
europeus: 44 europarlamentaris 
entre ells la comissària de medi
ambient Margot VVallstrbm- i 3 mem
bres de VWJF de 17 països.
S'estudiava la presència de 101
COP. Els resultats són preocupants:
s'han trobat un total 76 COP i una
miljana de 46 substàncies per perso
na. S'han detectat substàncies prohi
bides a Europa des de fa 20 anys i
altres utilitzades actualment.
Independentment d'on visquin, les persones estudiades
tenien a la seva sang gran nombre de productes tòxics dels
que no coneixem amb precisió els efectes que tenen sobre
la nostra salut i la dels nostres fills. Segons WNF, l'estudi
demostra el gran descontrol que hi ha sobre l'alliberament
de COP a l'entom per part de la indústria química.

La utilització col·loquial del qualificatiu de "químic'a" apli
cat a una substància implica una valoració negativa i fins i
tot perillosa. Expressions com "aquest pa, o qualsevol altre
alimen~ porta molta química o que és tot química", van en el
sentit assenyalat. La Química és la ciència que estudia la
composició, propietats i canvis de la matèria. Totes les subs
tàncies, com les que formen una roca, l'aire o una persona
humana, estan formades per àtoms i molècules. Aleshores,
tota la matèria del món és química. Possiblement l'apel'latiu
químic'a fa referència els productes de la indústria química.
Hi ha actualment uns cent mil productes de síntesi enregis
trats, uns trenta mil dels quals estan comercialitzats, i cada
any se n'afegeixen uns mil de nous. Moltes d'aquestes
substàncies formen part de la nostra de vida i ens ajuden
que sigui més còmoda i llarga: plàstics, medecines, carbu
rants, cosmètics, pintures...

Hi ha una altra cara no tant amable de la indústria quími
ca, la dels accidents industrials. La major catàstrofe química
es produí l'any 1984 a una fàbrica de pesticides de la Union
Carabide a Bhopal (índia). Hi hagué una fuita 40 tones d'j-
••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••
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~ Francisco Flos consi-
dera els abocaments

de col~formes a la nos
tra platja com un petit
problema al que no
s'ha trobat explicació

estiu Benicarló només pugui tenir
una bandera blava, a la plalja de
la Caracola.

Paco Flos, regidor del potet, a la d reia de la imatge

la platja no tindria ni col· lector ni
problemes d'abocaments aquest
estiu". Segons l'edil, el problema
que existia en el col·lector de la
platja del Morrongo era un proble
ma "concret que es va donar en
un moment puntual en les bom
bes que van a l'emissari", pel que
assegurava que són els tècnics
"els que han de trobar les solu
cions que donin per resolta l'ava
ria". Els últims abocaments d'ai
gües pluvials i fecals al Morrongo
han estat els causants que aquest

Morrongo senseproblemes
q
ï
f

;I Avui és un dia impor
tant per a Benicarló, per fi
desapareix el col'lector

d'aigües pluvials de la platja del
Morrongo que tants problemes
ens ha donat", afirmava ara fa
uns dies satisfet el regidor
d'Obres i Serveis de Benicarló,
Francisco Flos.

Flos feia aquestes declara
cions després que les màquines
"desmuntessin" el col·lector que
estava en desús des de feia
alguns dies arran de l'engegada
d'una nova infrastructura.

El regidor popular donava així
per conclòs el capítol d'aboca
ments d'aigües fecals produït al
juliol de l'any passat arran de "un
reventó per una banda del col·lec
tor i un petit problema per al qual
encara no s'ha trobat explicació".

Segons el regidor, l'aigua que
s'aboca actualment en la platja és
"transparent i cristal'lina", pel que
qualsevol "podria donar-se un
capbussó en la mateixa sortida
del col·lector de pluvials".

Amb aquesta actuació, Flos
donava per demostrat que l'equip
de govern de Benicarló "compleix
amb els seus compromisos com
és en aquest cas la promesa que

Democràtics?
En un desafortunat parlament a peu d'obra Paco

Flos va tenir un especial interès en dirigir-se al que ell
anomena "mitjos" de comunicació. Així després d'as
segurar que amb la xapussa que s'ha fet "desaparei
xeran els problemes" va recordar que "els mitjos (sic)
s'han fet eco i no per a be. Quan parlem de coses que
son roïnes per a la ciutat els polítics hem d'estar preo
cupats (..) però avui l'aigua que està abocant-se és
cristal'lina i transparent" i prosseguir dient que
"qualquiera de mosatros podria donar-se un xapussó
a la mateixa font de la sortida del col'lector de plu
vials".

Tot seguit, el regidor demanà la coHaboració dels
mitjos per retratar la desaparició del col,lector i que
els benicarlandos valoren el treball fet. La seua incon-

tinència i mala pata verbal s'encetà quan va demanar
"als dos setmanaris locals que igual que el col'lector
ha anat en portada, és democràtic i just demanar que
publiquen la desaparició del mateix" però va puntua
litzar que: "dic democràtic perquè moltes vegades la
premsa que diu que és molt democràtica resulta que és
la menys democràtica que existeix". Per aquest motiu
va exigir que "tan en un com en altre setmanari apa
rega en primera pàgina la nova situació". Finalment i
visiblement enfadat va assenyalar l'aigua transparent
i va acabar afegint que "demostra que mai ha sigut un
col,lector de fecals sinó de pluvials i que si hi ha hagut
problemes han sigut tècnics i a l'emissari, no al
Morrongo". És clar, senyor Flos, és clar... com l'aigua
del potet.

•••• ••• • ••• • • • • • • • • •• • •• • •• •••• • • •• •• • •• • • •• ••• • •• •• •• • •• •• • • • • • • • • • • •• •• • • • • • • ••• ••
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Multitudinari 3x3
text CB BENICARLÓ

fotos VICENT FERRER

[I a vuitena edició del
Torneig 3x3 al Carrer es
va celebrar el passat cap
de setmana a la plaça

Sant Bartomeu i va ser, una vega
da més, un èxit. El Club Bàsquet
Benicarló, organitzador de l'esde
veniment, va aconseguir portar
fins a Benicarló a Rudy Fernandez
(DKV Joventut de Badalona). El
jove jugador, que acudirà als Jocs
Olímpics de Atenes, va ser el
darrer MVP de la Copa del Rei. El
seu company Josep Maria
Guzman (DKV Joventut) tampoco
no es va perdre la cita, gràcies a
la gestió de Manolo L1orach, de la
Penya Verd-i-Negra de Benicarló.
El Pamesa València va col·laborar
enviant tres joves promeses del
bàsquet estatal: José Amador,
Carles Bibià y Javi Rodríguez.

En la part esportiva, el Torneig
3x3 al Carrer va reunir més de
500 participants en més de 100
equips. Els guanyadors van ser:

BENJAMINS
1. Els de la NBA
2. Esl dimonis

ALEVINS
1. Els Tanoka
2. Pamesa Benicarló

INFANTILS
1. Shojoku
2. Els Super Nenes

Tant Santiago Senar, director
del torneig, com José Maria
Garcia, organitzador, valoren molt
positivament aquesta vuitena edi
ció del Torneig 3x3 al Carrer.

El club Bàsquet Benicarló pre
para ara el sopar del dissabte 26
de juny, quan realitzarà la presen
tació de la nova dama en un sopar

que tindrà lloc al restaurant El
Palleter (Benicarló).

Arriba el Florido Pensü

[l 'obra se representarà
divendres i dissabte a
les 22:30, i diumenge a
les 18:30 hores.

Conjuntament amb el F/orido
Pensi! s'estrenarà Los Ange/es
de Charlie, on intervenen 9
actots i actrius d'entre 10 i 14
anys. L'espectacle tindrà lloc
diumenge ales 18:00 hores.

Aquest es el tercer any de
l'escola que pretén iniciar el
proper curs amb un taller de la
pallasa basca Virginia Imaz.
Això serà el 25 i 26 de setem
bre.

a Benicarló
deben ica rló

••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••

laveUdebenicarlo



~ ~ ~ ESPORTS ~ ~ ~

Campionat autonòmic infantil
text CA BAIX MAESTRAT

Iï I dissabte passat va tin
dre lloc a Gandia el
Campionat Autonòmic

Infantil amb una bona participació
d'atletes del Baix Maestrat.
Lorena Buj fou 11 8 en 500MLL
amb 1'34"8, lñaki Giner 7è en
3000MLL amb 11'12"6, Cristina
Monforte 48 en Perxa amb 2mts i
RC, i 38 en Triple amb 9'40mts
MP. Del Diputació va competir l'a-

tieta benicarlando Carlos
Fabregat en 220 MT, medalla d'or
amb 32"4 i 3er medalla bronze en
500MLL amb 1'17"7.

L'atleta Caria Vidal, invitada al
campionat Aut. Inf. fou 18 en
80MLL amb un temps de 10"2 MP
i 28 en 150MLL amb 19"5 iMP.
Aquesta atleta ha estat seleccio
nada per anar al Campionat
d'Espanya a celebrar en
Pontevedra, els dies 19 al 25 de
juny.

El mateix dia però a Castelló es
va fer un control amb la participa
ció d'Elisabet Delshorts en
100MLL aconseguí la mínima pel
Campionat d'Espanya amb 12"97.
Caria Vidal amb 13"05 aconseguí
també la mínima en categoria
cadet amb 13"05 i Francisco
García tancà el crono en 13"07. El
diumenge va seguir el control
amb la participació d'Adrià Badí
en 300MLL, quedant el 1er amb
una marca de 39"78.

Pòdium amb colors deBenicarló
text Club BOLAS Y BOCHAS

Iï I passat 6 de juny, el Club
Petanca "Bolas y Bochas
de Benicarló", va aconse

guir per segon any consecutiu, pro
clamar-se campió d'Espanya de
Segona Categoria per clubs, a la
ciutat de Sta. Maria de Tormes
(Salamanca).

AI club el representaven sis juga
dors, dels quals José Carlos Calvo,

José Miguel Gómez i Domingo
López defenien el títol de l'any ante
rior, classificant-se en tercer lloc, i la
resta, Jordi Ramírez, Jordi Martínez
i Felipe Calvo, can pujar al més alt
del pòdium. Un pòdium ple de juga
dors benicarlandos, front a l'equip
sotscampió que representava a les
Illes Canàries. Darrera, van quedar
fins a 29 tripletes de tot l'estat.

Prop del 20é Aniversari, aquest
Club, segueix demostrant que enca-

ra i la manca de socis simpatitzants
i col·laboradors, pot tractar-se d'i
gual a igual amb el més grans Clubs
de la resta de l'estat.

Felicitats a tot el Club, en espe
cial als sis jugadors campions, que
ens representarà en la Copa Ibérica,
a finals d'any, formant part de l'equip
estatal.

Fundació comarcal d'Handbol
text REDACCiÓ

li n breu tindrà lloc la cons
titució de aquesta nova
fundació única en les nos

tres comarques i sense afany de
lucre amb el primordial objectiu
de garantir el futur i la promoció
de l'esport de l'handbol i dels dife
rents campionats, partits, lligues,
copes i altres esdeveniments com
poder ser xerrades, col· loquis,
cursos d'entrenadors etc.
Aquesta promoció afectarà a totes
les categories tant masculines
com femenines mitjançant la rea
lització d'activitats de patrocini o
de canalització de patrocinis amb

el suport de jugadors, tècnics i
qualsevol empresa o particular
que vullga adherir-s'hi a aquest
projecte.
Els beneficis prèvia ratificació del
consell de gerència, repercutiran
amb les entitats i equips que par
ticipen en les diferents campio
nats i també amb les persones
físiques i jurídiques que realitzin
activitats relatives amb l'objecte
fundacional.
Per a poder desenvolupar les
seves finalitats la fundació aporta
rà tant mitjans humans com mate
rials per a poder complir amb els
objectius.
Avantatges Fiscals
La llei 30/1994, desenvolupada de

manera parcial amb el Decret
765/1995 estableix la regulació
jurídica de les fundacions, així
com un regim tributari especial,
amb la finalitat d'estimular la parti
cipació de la iniciativa privada en
la realització d'activitats d'interès
general.
Aquest projecte el durà a terme el
conegut advocat Christian
Fabregat amb la col·laboració de
antics jugadors del Club handbol
Benicarló, des de aquesta redac
ció volem felicitar-los i desitjar-los
bona sort en aquesta nova etapa.
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El Piponazo (i 2)

...

text RODOLFO SERRANO

PACO DELCASTILLO

ili mpés per un instintiu res
sort vaig prémer amb
força la bossa de pipes,
vaig alçar-me sense par

simònia del banquet i, abandona
da la improvisada reunió d'avis i
gossos, mares i fills i joveneles
amb mòbil, em vaig adreçar a
Ismael Mateu. Vaig canviar la
bossa de pipes de mà i, després
de fregar-me el palmell contra la
butxaca dels pantalons, vaig
intentar xocar-la amb el flamant
president del Racing de Benicarló.
lei, Josequi, no saps bé l'alegria
que tinc de vore't, de veritat... feia
ni sé l'estona que m'estava ací
amb tota aquesta troupé... i vinga
mirar amunt i avall... i mira, tinc
ganes de plorar... creu-t'ho... i
què, què em contes, ja et Ilijo al
Levante, ja, t'has fet un reporter
de collons de mico, eh ? quin goig,
mares, quin goig...

El meu interlocutor em fitava no
sé massa bé si amb menyspreu o
amb indiferència, però puc asse
gurar que tremendament avergon
yit pel quadre que li estava orga
nitzant i per l'interés que mostra
ven els membres de la reunió de
la presa d'aigua dels bombers.
Tranquil·litza't, tranquil·litza't...
què passa, veig que encara conti
nues muntant numerets tan inten
sos com sempre, per això me'n
vaig haver d'anar de La Veu, per
què no se us pot treure de casa...
Mira, Josequi, deixa't estar de sol
fes que ací ens coneixem tots...
Va vinga, va, digues-me alguna
cosa d'això del Racing eixe, va...

Mateu, en sentir les meues
intencions, va arronsar la cella
esquerra, em va reptar amb la
mirada i se'n va anar a dipositar a
la bústia la carta que duia. Però
tio, no m'ho pots fer això a mi,
home... pensa en els vells bons
temps passats ... Sí, encara me'n
recordo quan en el darrer sopar

que vas seure al meu costat i no
em vas deixar provar ni una
gamba, ni una... Va, home, el pas
sat, passat, ara parlem d'una altra
cosa...

Aquest diàleg surrealista s'ha
guera pogut allargar seguint unes
directrius semblants hores i hores.
Afortunadament, tot i les patilles
galàctiques, Ismael és un xic de
substància i es va avindre a par
lar-me'n del nou projecte futbolís
tic que duu entre mans per a la
temporada que ve.

Tots dos vam seure al banquet
al costat de l'avi i, davant l'expec
tant mirada de l'auditori, em va
contar tot el que vaig voler saber
sobre el nou Racing de Benicarló.

Es comprén que una colla de
joves -tots ells sortits del Benihort
i algun fins i tot exjugador del
CDB- tenien mono de futbol i van
decidir que, per què no, podrien
federar un equip i jugar tots eis
caps de setmana i matar així el
cuquet. De moment ja han pre
sentat tots els papers necessaris
a les institucions pertinents i, con
firmat, Ismael Mateu en serà el
president. I no hi ha més misteri,
vaja, no s'ha pretés crear una
competència al Benicarló ni res
que se li semble, sinó simplement
reunir-se un grup d'amics i passar
l'estona amb allò que els agrada.

La plantilla la conformen més
de vint jugadors que durant la pre
temporada pretenen entrenar tres
o quatre sessions setmanals.
Tindran entrenador, sí, i Ismael
me'n va avançar el nom, però em
va demanar que encara no el fera
públic perquè no hi havia res de
signat. Puc dir però que es tracta
d'un expreparador del juvenil del
COB, un xicot de substància que
coneix bé el futbol regional.

Quines són les aspiracions del
Racing ? Doncs, en un principi, no
hi ha metes marcades però no es
renuncia a res. El model a seguir
seria el famós Consbur de la ger
mana-en-falles població de
Borriana, que també van comen-

çar com un equipet d'empresa per
xalar-se'n els caps de setmana i la
temporada que ve jugaran a pre
ferent contra el COB. Vaja, que si
es posa per davant la possibilitat
d'ascendir de categoria, no renun
ciaran, no.

Entre els membres de la planti
lla figuren alguns iHustres ex del
COB. Miquel Àngel Abella, Gotzon
(que va estar al juvenil del
Villarreal), Gonzalo Fuentes, el
valent Franc Martínez i, natural
ment, Josequi. Tenen un porter
que havia jugat a preferent amb
l'Alcanar, Pep Donés, i alguns
altres xiqüelos que havien passat
pel nostre juvenil com ara Eloi o
Vicent Cucala. Fins i tot hi ha un
ex del Povet, José Luis Arroyo. Un
grup que, si hi ha sintonia i són
tots capaços de complir quan vin
guen falles o Nadal o Pasqua,
poden fer si més no un digníssim
paper a segona regional.

Els partits a casa els jugaran
sempre en dissabte a les quatre
de la vesprada, el que encara no
està massa clar és a quin camp, si
al de les pistes d'atletisme o al del
Jaume I. Caldrà esperar esdeve
niments.

Un últim detall dels que em va
fer saber Mateu. Aniran vestits
com la selecció italiana, pantalons
blancs i samarreta blava.

Abans d'acomiadar-se Josequi
em va invitar a escriure també les
cròniques del Racing eixe (això
em faltava) i em va demanar
pipes. I és que una bossa de
Piponazo dóna per a molt.

La propera setmana ja parla
rem del COB. Del nou entrenador
del juvenil, de les baixes, de les
possibles altes i històries sem
blants.

•••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••••
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Campionatprovincial Benjamí

Medalles de bronze xiques (4)

Medalles de bronze xics (3)

SARA MARQUES VILLARROYA
50 metres lliures 00,44, 22

01,10,17metros lliures

RUBEN CONSTANTE FORES
100 metres lliures 01,14,25
RUBEN CONSTANTE FORES 4
X 100 estils 05,43,71
RUBEN CONSTANTE FORES 4
X 100 lliures 05,02,89
FERRAN REMOLINA RALLO 4 X
100 estils 05,43,71
FERRAN REMOLINA RALLO 4 X
100 lliures 05,02,89
AGUSTíN PARRA BARKER 4 X
100 estils 05,43,71
AGUSTíN PARRA BARKER 4 X
100 lliures 05,02,89
HECTOR AJA ARQUE 4 X 100
estils 05,43,71
HECTOR AJA ARQUE 4 X 100
lliures 05,02,89

Medalles de plata xiques (3)

FERRAN REMOLINA RALLO 100
metres braça 01,21,74

RAQUEL FABREGAT ROIG 100
metros lliures 01,18,14

Medalles d'or xics (1)

MERITXELL SOSPEDRA SENAR
400 metres lliures 06,05,38
MERITXELL SOSPEDRA SENAR
4 X 100 estils 06,39,21
RAQUEL FABREGAT ROIG 4 X
100 estils 06,39,21
MARIA COLL NIETO 4 X 100
estils 06,39,21
MARIA COLL NIETO 100 metres
papallona 01,37,62
LUCIA PIÑANA DEL PINO 4 X
100 estils 06,39,21

Medalles de plata xics (2)

AGUSTíN PARRA BARKER 400
metres lliures 05,58,19
FERRAN REMOLINA RALLO 100

text CN BENICARLÓ

Medalles d'or xiques (5)

El passat cap de setmana, 5 i 6 de
juny, es va celebrar a la Piscina
Municipal de Benicarló el
Campionat Provincial Benjamí,
participant l'Aquàtic Castelló,
Castalia-Castellón Costa Azahar,
el CN Onda, el CN Vila-real, el CN
Vinaròs i el CN Benicarló.

L'ambient assolellat del carrer
per una banda, i xafogós que feia
a dins del recinte de la piscina, va
acompanyar el nostre equip feme
ní i masculí, benjamí, en una tarde
plena d'èxit. L'equip, amb la seua
entrenadora, Lucia Vicente, al
capdavant, va aconseguir un total
de 15 medalles, quedant primers
per equips en categoria femenina i
tercers en la masculina. Fruit de
l'alegria d'aquest excel·lent resul
tat, al final de la jornada, els nada
dors i nadadores del nostre club
llençaren també a la piscina, a la
seua entrenadora per a celebrar
ho.

MARIA COLL NIETO 100 metres
esquena 01,33,23
MARIA COLL NIETO 4 X 100 lliu
res 05,46,68
MERITXELL SOSPEDRA SENAR
100 metres papallona 01,37,26
MERITXELL SOSPEDRA SENAR
4 X 100 lliures 05,46,68
PAULA GIL JOVANI 4 X 100 lliu
res 05,46,68
RAQUEL FABREGAT ROIG 4 X
100 lliures 05,46,68
RAQUEL FABREGAT ROIG 400
metros lliures 05,54,08
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Entrada taller: Pg. Febrer Soriano
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Per Xavi Burriel

Diners, per a què?
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